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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszon y
Az Országgyűlés elnöke

Helyben

Qxszűggvűiés Hivatal a

Érkezett: 2009 MARC 0 6

Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Hol tart a Magyarország és az Európai Unió
agrárvitája?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

2008 . július 31 .-i Mezőgazdasági Bizottsági ülésen tárgyalt a bizottság a Magyarországot fenyeget ő
területalapú támogatás kifizetésének anomáliái miatti szankciókról, illetve az ezzel kapcsolatos magya r
álláspontról . Az ülésen Dr . Máhr András és Margittay Miklós előadásában ismerhettük meg a tárca
álláspontját . Elhangzott, hogy abban az időszakban a bizonyítási szakaszban jártunk, a pénzügyi levoná s
ténye nem volt eldöntött, hátra volt még az egyeztet ő testület ügylezáró jelentése . Az előadók szerint
erre szeptember-októberben kerülhet sor, ezután kerül az ügy a Bizottság elé . Dr. Máhr András a
jegyzőkönyv tanúsága szerint jelezte, hogy az Európai Bírósághoz is fordul Magyarország kedvez őtlen
döntés esetén. Az államtitkár úr az egész ügy kezelésében teljes nyilvánosságot ígért . Azóta azonban a
fejleményekrő l még a szakmai közvélemény sem értesült .

Kérdezem tehát Miniszter Urat :

n Az EU-val e tárgyban folytatott jogvita milyen stádiumban van, fennáll-e a veszélye továbbra i s
a 10 milliárd forintos nagyságrendű szankciónak?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . március 6 .

Font Sándor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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